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Írásbeli választ igénylő kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Valóban beszereztek 60 db nagyteljesítményű speciális rendőrségi motorkerékpárt? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országgy ű lés Honvédelmi és rendészeti bizottsága 17/2010-2014 . (I . 24.) számú határozatában
felhatalmazta a Belügyminisztériumot, hogy a közbeszerzési eljárás kizárásával szerezzen be 60 d b
nagyteljesítmény ű speciális rendőrségi motorkerékpárt . Ön a közbeszerzés alóli mentesítési kérelmet
azzal indokolta, hogy a beszerzésre konkrétan meghatározott rendezvények biztosítása érdekében va n
szükség (Cybercrime miniszteri konferencia, EU-USA bel- és igazságügyi miniszteri ülés, ACP-E U
Joint Parliamentary Assemby, Keleti Partnerség állam- és kormányfő i csúcstalálkozó, ASEM)

Ezúton kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy e felhatalmazás alapján, a közbeszerzési eljárá s
kizárásával valóban sor került-e nagyteljesítmény ű rendőrségi motorkerékpárok beszerzésére . Ha igen,
kérem, adjon tájékoztatást a következ ő kérdésekben :

• Hány darab és milyen típusú motorkerékpár beszerzésére került sor ?
• Kitől, milyen konstrukcióban és mekkora összegért szerezték be a motorkerékpárokat ?
• Milyen rendezvények biztosítása során alkalmazták az új motorkerékpárokat ?
• A magyar EU elnökség befejez ődését követően mely rendőri szervek használatába kerültek a

motorkerékpárok, és milyen feladatok ellátására veszik igénybe azokat ?

Budapest, 2011 . július 20 .

országgyű lési képviselő
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